
ПРЕЗ ПОГЛЕДА НА НАШИТЕ ГОСТИ

пример-заП^ултурнГ
СЪТРУДНИЧЕСТВО

Д-р Томас Байер, времен
но управляващ посолството 
на Република Австрия у нас:

— Във връзка с фестивала 
„хЧартенски музикални дни" аз 
идвам за първи път в Русе 
— красив, богат с традиции
те си и същевременно млад 
и динамичен град. Той .се явя
ва една врата към Средна 
Европа и чрез Дунав е свър
зан и с Австрия.

Бих искал специално да 
отбележа, че Русе има опре
делено място в австрийската 
история на литературата. Та 
нали тук е роден големият 
писател Елиас Канети, носи
тел на Нобелова награда, 
който в своята автобиогра
фична трилогия е запечатал 

трайния си спомен за бащи* 
ния град.

Особено се радвам, че в 
русенските музикални праз
ници Австрия участвува с два 
важни момента — изложбата 
на Рембранд и двата концер
та на Брукнер — оркестър 
от град Линц. Представянето 
на изложбата в Русе е резул 
тат на дългогодишното, висо
ко ценено от нас приятелст
во и сътрудничество между 
„Кюнстлерхауз" и Комитета 
за култура и Съюза, на ху
дожниците в България. Смя
там, че изявите в Русе са 
пример за осъществяване на 
международен културен об
мен, който трябва да бъде 
следван все по-плодотворно в 
бъдеще.

РУСЕНКИ ОБИЧАТ МУЗИКАТА
Ефрем ПОДГАИЦ, ком

позитор, заместник-председа
тел на репертоарния съвет 
по детска музика към Съюза 
ма композиторите на СССР: 
- Преди да дойда на вашия 
фестивал, знаех твърде малко 
за него. Сега мога да кажа, 
че той е много интересен. 
Преди всичко имам предвид 
многоплановостта на жанро
вете, представени тук. Тряб
ва специално да отбележа ху 
дожествените достойнства п 
възпитателната му роля. Ето, 
аз всяка вечер идвам в До
ма на културата и не мога 
Да не забележа вниманието, 
е което русенци обграждат 
всяка изява. Винаги има пра
востоящи, толкова много хо
ра се интересуват от музика. 
Но това е чудесно, това е на- 
право изумително в днешно 
време! При нас, за съжале
ние, не е рядкост да видиш 

полупразни салони на кон
цертите на прочути виртуози. 
Това е тревожно явление. За
това наскоро нашият твор
чески съюз проведе пленум, 
който разгледа именно въ
просите на естетическото въз 
питание на младежта преди 
всичко. Виждам, че вие в Ру 
се имате определени успехи 
в тази насока и има на как
во човек да се поучи от вас.

Мечтая да дойда още вед
нъж в България и да чуя в 
изпълнение на вашия чудесен 
Детски хор „Дунавски вълни“ 
кантатата, която написах на- 
скоро,^ „Как да се нарисува 
птица' по стихове от Жак 
Превер.

Материалите подготви 
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